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PROGIMNAZIJOS TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2022-03-29 Nr. V2-2 

Kaišiadorys 

 

Posėdis įvyko 2022 m. kovo 29 d. nuotoliniu būdu per „ZOOM“ platformą. 

Posėdžio pirmininkas Giedrė Genevičiūtė-Janonė. 

Posėdžio sekretorius Raimondas Augustis 

Posėdyje dalyvavo 16 tarybos narių.  

Kviestiniai svečiai: Progimnazijos direktorius Rojus Šadurskas, pavaduotojos ugdymui Aušra 

Kudrevičienė ir Miglė Balčiūnaitė Kazanavičienė. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos Tarybos 2020 - 2021 m. veiklos ataskaita  
2. Dėl Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2022 metų veiklos plano  suderinimo 
3. Kiti klausimai. Tūkstantmečio mokyklos projekto trumpas pristatymas. 

 

POSĖDŽIO EIGA.  

1. SVARSTYTA. Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos Tarybos 2020-2021 veiklos ataskaita.  

Balsuojant už tai, ar pritarti Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos Tarybos 2020-2021 metų 

ataskaitai, balsai pasiskirstė taip: 

Už - 16,  

Prieš – 0, 

Susilaikė – 0. 

 

NUTARTA. Pritarti Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos Tarybos 2020-2021 metų ataskaitai. 

Su ataskaita galima susipažinti progimnazijos tinklapyje. 

 

2. SVARSTYTA. Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2022 metų veiklos plano suderinimas. 

 Svarstant veiklos planą tėvų atstovams kilo klausimas dėl veiklos plano 3.3.6. punkte minimų 

asignavimų progimnazijai. Į klausimą atsakė direktorius. R Šadurskas. Pasak direktoriaus 2021 m 

buvo prašoma papildomai asignavimų iš savivaldybės, kad ties pėsčiųjų perėja prie Paukštininkų 

korpuso būtų įrengtas šviesoforas ir apšvietimas. Buvo gauta tik 5000 eur. 5 šviestuvams. 

 Direktorius papildė, kad į savivaldybę taip pat kreiptasi dėl papildomų saugumo kamerų įrengimo, 

tačiau 2022 metams joms lėšų nenumatyta. Planuojant ateinančių metų asignavimus, vėl bus įtrauktas 

prašymas skirti lėšas saugumo kamerų įrengimui. Pasak direktoriaus, šiuo metu pagrindinis 

progimnazijos prioritetas – higienos paso gavimas Girelės korpusui. Tam reikalinga baigti aplinkos 

inžinerinių tinklų darbus ir gerbūvio tvarkymą. Šiuo tikslu reikalingas papildomas finansavimas iš 

savivaldybės. Projektas gali būti baigtas iki balandžio vidurio. Kadangi sprendimą dėl tam reikalingo 

finansavimo skyrimo priima savivaldybė, procesą paspartintų tėvų parašų šiam projektui paremti 

surinkimas. 

 Svarstymo metu, Tarybos pirmininkei pasiūlius, nutarta Veiklos plano 7  lentelės. „2022 metų 

veiklos turinys”, 6 uždavinio, stulpelį “Priemonė, veikla” papildyti punktu 6.11, suformuluotu taip: 

„Direktorius iki 2022 balandžio 1 d. inicijuos darbo grupės dėl progimnazijos korpuso, esančio 

Paukštininkų g. 5, saugios aplinkos ir infrastruktūros gerinimo sudarymą. Progimnazijos Taryba, 

remdamasi darbo grupės veiklos rezultatais, kreipsis į steigėją dėl reikalingo finansavimo skyrimo.“  



 Balsuojant dėl pritarimo Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2022 metų veiklos 

plano  suderinimui su siūlomais pakeitimais, balsai pasiskirstė taip: 

 Už - 15, 

 Susilaikė – 0,   

 Prieš – 0.   

  

NUTARTA. Pritarti Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2022 metų veiklos 

plano  suderinimui su siūlomais pakeitimais. 

 

3. KITI KLAUSIMAI. Tūkstantmečio mokyklos projektas pristatymas. Kaišiadorių Vaclovo Giržado 

progimnazijos direktorius R. Šadurskas pristatė Tūkstantmečio mokyklos projektą, kuriame kartu su 

kitomis trejomis rajono mokymo institucijomis dalyvauja ir mūsų progimnazija. Direktorius paprašė 

bendruomenės pagalbos siūlant idėjas, kurias būtų galima įgyvendinti progimnazijoje šio projekto 

metu. Dėl šio klausimo balsuojama nebuvo. 

Su projektu galima susipažinti Švietimo, mokslo ir sporto puslapyje adresu 

https://smsm.lrv.lt/lt/naujienos/startuoja-tukstantmecio-mokyklu-programa-savivaldybes-

kvieciamos-dalyvauti-projekte   progimnazijos tinklapyje.  

 

 

Posėdžio pirmininkė                                                                           Giedrė Genevičiūtė-Janonė 

 

 

Posėdžio sekretorius                                                             Raimondas Augustis 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 

 

https://smsm.lrv.lt/lt/naujienos/startuoja-tukstantmecio-mokyklu-programa-savivaldybes-kvieciamos-dalyvauti-projekte
https://smsm.lrv.lt/lt/naujienos/startuoja-tukstantmecio-mokyklu-programa-savivaldybes-kvieciamos-dalyvauti-projekte


PROGIMNAZIJOS TARYBOS POSĖDŽIO DALYVIŲ SĄRAŠAS 

 

2022-03-29 
 

1. Giedrė Genevičiūtė - Janonė  

2. Skaidrutė Žukauskienė  

3. Jūratė Grinkevičienė 

4. Birutė Gudonienė 

5. Renata Sausaitienė 

6. Jūratė Šeškevičienė 

7. Goda Bartninkaitė 

8. Elzė Morkūnaitė, 

9. Martyna Lažauninkaitė 

10. Ugnė Mikalajūnaitė  

11. Laima Gervickienė  

12. Egidijus Bagdonas 

13. Raimonda Ikasalaitė - Marcinkevičienė 

14. Raimondas Augustis 

15. Irena Budrikienė (bendruomenės atstovė nuo mokytojų) 

16. Jurgita Kondaratvičiutė Jočiūnienė 

17. Direktorius Rojus Šadurskas, 

18. Pavaduotoja ugdymui Aušra Kudrevičienė, 

19. Pavaduotoja ugdymui Miglė Balčiūnaitė Kazanavičienė 

 

 

 

 


